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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-06-08 
  
Tid: 19:00 
  
Plats: Paviljongen Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist,  
Fredrik Lindblad 
Knut Lövstaf  
Joel Edving 
Tommy Jonsson 
Peter Ekström 
Daniel Lindström 
 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Fredrik Lindblad. 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det konstituerade mötet i samband med 
årsmötet 2017-05-10 godkändes och lades till handlingarna. 

  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

- Ekonomi 
Inköp av Fortnox och överlämning till den nya kassören har skett. 
Är ett minus resultat just nu men finns ett antal fakturor som ska skickas ut. 
Saknas dessutom en del kundfordringar då det inte finns några sådana i år 
överhuvudtaget.  
En faktura till försvaret saknas i bokföring. Tommy kontaktar dem igen och kollar på 
status gällande den fakturan. 
 

- Projektgrupp Munktellarenan 
Kalla till ett möte innan den nya inomhus säsongen startar det vill säga i slutet på 
augusti början på september. 
 
Finns en faktura till Södermanlands skyttet som kommer från Marie direkt. 
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H-vallen 
Arbetet fortskrider enligt plan. Kan också finnas möjlighet att söka bidrag från 
olika instanser. 
Den går att använda idag, kommer att vara ett skol SM i september och då bör 
arbetet med H-vallen vara klart. 
 
K-vallen 
Har fått ett kostnadsförslag på 280 000 för att bygga plank, kan finnas möjlighet 
att få tag på material från/via IPSC Smeden. 
 
Hugelsta generellt 
Kommer att beställa cirka 20 nya tavelställ där det behövs över hela Hugelsta. 

 

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Budget  
Budgeten för 2017 är klar. 
 
Resultatenheter 
De resultat enheter som vi beslutade om på förra styrelsemötet är upplagda och 
klara för att användas 
 
Arrende 
EJSK och EOJK ska betala gemensamt arrende på 500 kronor/år för att på så sätt. 
 
Parasportförbundet 
Kommer att komma tillbaka till Munktellarenan för att skjuta sina grenar. 
Kolla med Janne Pärämäki status. 
 
Arkiv, sekreterare och kassör 
Styrelsen beslutade att kontakta arkiv Sörmland för arkivering och lagring av gamla 
handlingar.  
 
Adresser 
Adressen är ändrad men den måste ändras även hos skatteverket.  
Knut pratar med Hans så att han får ändra. Vilket han även gör för andra fakturor. 
Folksam, EEM osv. 
Telefonnummer ska vara till Per, mailadress  
Skapa nya mailadresser för: 

- styrelsen@ 
- Ordförande@ 
- sekreterare@ 
- bokning@ 
- kassor@ 

 
Hemsida 
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Kan få samskyttet.se att peka på laget.se hemsidan 
Bokningskalendern 
Kommer att uppdateras med den info som kom fram på ordförande mötet där lediga 
tider kommer att läggas upp. Så att det blir tydligt hur mycket alla vallar används och 
när det finns lediga tider. 
 
Skjutbaneinstruktioner 
Väntar på de nya skjutbaneinstruktioner som när de kommer ska sättas upp på 
respektive bana. 
Ta fram ett förslag på ansvarig skjutbanechef där ”ordinarie” förening blir ansvarig 
för ”sin” bana. 
 
Södermanlands Skyttesportförbund 
De är från och med dagens datum medlemmar i Eskilstuna Samskyttets 
samarbetsorganisation, detta beslutade styrelsen enhälligt. 
De ska betala arrende och avtal kommer att skrivas under hösten 
 

6 ÖVRIGT 

 

  

7 NÄSTA MÖTE 

28 augusti klockan 18:00 i Munktellarenan. 
I samband med det så har vi ordförande möte för de medlemmarna. 
 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Joel Edving   Fredrik Lindblad 
 
 
Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


